

Title (en)
Suitcase with rollers.

Title (de)
Koffer mit Rollen.

Title (fr)
Valise avec roulettes.

Publication
EP 0457959 A1 19911127 (DE)

Application
EP 90120574 A 19901026

Priority
DE 9005955 U 19900525

Abstract (en)

The invention relates to a case (K) comprising two case shells which may be folded together (first case shell 1, second case shell 2), equipped with rollers, with a pulling handle (Z) on the narrow side (14) opposite the rollers, which pulling handle (Z) sits in a foldable manner on a support plate (17) fixed to the other case shell (2), and which case shell (2) can be connected with the opposite case shell (1) by means of at least one closure which extends over the folding joint (3) of the case, and achieves a structurally advantageous design which is stable in use, by means of penetration between the hasp closure (I) and the support plate (17). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf einen aus zwei gegeneinander klappbaren Kofferschalen (erste Kofferschale 1, zweite Kofferschale 2) bestehenden, mit Rollen ausgerüsteten Koffer (K), mit einem Ziehgriff (Z) an der den Rollen gegenüberliegenden Schmalseite (14), welcher Ziehgriff (Z) klappbar an einer an der anderen Kofferschale (2) befestigten Lagerplatte (17) sitzt, und welche Kofferschale (2) mit der gegenüberliegenden Kofferschale (1) mit mindestens einem die Klappfuge (3) des Koffers übergreifenden Verschluß verbindbar ist und erreicht eine baulich vorteilhafte, gebrauchsstabile Ausgestaltung durch eine Durchdringung zwischen Überwurfverschluß (I) und Lagerplatte (17). <IMAGE>

IPC 1-7

A45C 5/14

IPC 8 full level

A45C 5/14 (2006.01); **E05B 65/52** (2006.01); **E05B 37/02** (2006.01); **E05C 19/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A45C 5/14 (2013.01 - EP US); **E05B 65/52** (2013.01 - EP US); **E05B 37/02** (2013.01 - EP US); **E05C 19/10** (2013.01 - EP US);
Y10T 70/5075 (2015.04 - EP US); **Y10T 70/508** (2015.04 - EP US); **Y10T 70/7305** (2015.04 - EP US); **Y10T 292/0917** (2015.04 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 3618244 A1 19871203 - MORSZECK DIETER [DE]
- [AD] DE 3811280 A1 19891019 - FRANZEN SOEHNE S [DE]
- [A] DE 3819617 A1 19891221 - GREBENSTEIN GMBH [DE]
- [A] DE 3307838 A1 19830922 - DELSEY SOC [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0457959 A1 19911127; **EP 0457959 B1 19950830**; AT E126978 T1 19950915; DE 59009593 D1 19951005; DE 9005955 U1 19901031;
US 5111918 A 19920512

DOCDB simple family (application)

EP 90120574 A 19901026; AT 90120574 T 19901026; DE 59009593 T 19901026; DE 9005955 U 19900525; US 66672691 A 19910308